
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 19. november 2012

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål M
Hvad kan ministeren oplyse om de råd, ministeriet fik fra internationale rådgi-
vere i forbindelse udformningen af bankpakkerne, og hvad kan ministeren op-
lyse om, i hvilket omfang ministeriet fulgte disse råd?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Frank Aaen (EL).

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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